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VERSLAG VERGADERING GECOMBINEERDE RAADSCOMMISSIES 

 

BEGROTING 2013 PROGRAMMA 14-15: LOKALE BELASTINGEN EN HEFFINGEN, 

ALGEMENE INKOMSTEN EN POST ONVOORZIEN 

 

Datum: 7 november 2012 

Plaats: Oude raadzaal 

Tijd: 15.40-16.20 uur 

 

Aanwezig: dhr. J.P.A. van Rooij (voorzitter), dhr. R.O. Martens (PvdA), mw. S.A. Koebrugge 

(VVD), mw. L.R. van Gijlswijk (SP), dhr. J.H. Luhoff (D66), mw. A. Kuik (CDA), 

mw. I.M. Jongman (ChristenUnie), dhr. A. Sijbolts (Stadspartij), dhr. M. van den Anker (Student & 

Stad), mw. K. de Wrede (PvdD) 

Wethouder: dhr. T. Schroor 

Namens de griffie: mw. A. Weiland (commissiegriffier) 

Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland) 

 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De vragen van de commissie 

kunnen vanavond in de commissie F&V worden beantwoord. 

 

Dhr. Martens (PvdA): 

 De fractie vindt dat te veel geïnde afvalstoffenheffing het best in één keer kan worden 

teruggegeven. Vanavond kan erop worden gereageerd. 

 Parkeertarieven: goed dat er commerciëler naar wordt gekeken. 

 Uitvoering motie logiesbelasting: kan de stand van zaken worden aangegeven? 

 Leges in verband met prostitutie en kostendekkendheid met betrekking tot mensenhandel: 

spreker heeft de vragen hierover bij het programma Veiligheid gesteld. Kan de wethouder er 

vanavond op ingaan? 

 Precario: hoe hoog zijn de tarieven? Als de tarieven laag zijn, is een grote stijging niet zo erg. 

Mw. Van Gijlswijk (SP): 

 Geeft vanavond in de commissie F&V het standpunt van de SP over de tarievennota. 

 Kwijtschelding hondenbelasting: graag duidelijkheid hoe het in elkaar zit. In de begroting 

staat iets anders dan in andere stukken. Jammer dat minister Spies de vermogensgrenzen voor 

kwijtschelding alsnog niet heeft aangepast. 

 Kunstuitleen CBK: de kostendekkendheid is slechts 53%, deze zou hoger moeten zijn. Kan het 

college ernaar kijken? 

Mw. Kuik (CDA): 

 In het collegeakkoord is afgesproken dat het CBK kostendekkend wordt. Spreker neemt aan 

dat dit in deze begroting wordt meegenomen. 

Dhr. Van den Anker (Student&Stad): 

 Kwijtschelding afvalstoffenheffing: waarom geldt dit nog steeds niet voor kamerbewoners? 

 Verhoging ozb-tarieven: waarom zijn enkele opbrengstdervingen voor 2012 gecompenseerd 

door een structurele verhoging van het niet-nominale ozb-tarief? Is geen andere, bij voorkeur 

incidentele, dekking mogelijk? 

 Precariobelasting is in de huidige situatie niet kostendekkend. Een optie is de kosten te 

verlagen: wat zijn de effecten daarvan? Is de wethouder bereid te bekijken wat terugschroeven 

van handhaving oplevert? 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

 Vindt dat de belastingen en de lasten moeten worden bevroren; de gemeente staat op de derde 

plaats wat betreft lokale lastendruk. 

 Is positief over het terugbetalen van te veel geïnde afvalstoffenheffing. 
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 Vindt de verhoging van de hondenbelasting onbegrijpelijk. De fractie vindt dat deze belasting 

moet worden afgeschaft. Wordt de belasting verhoogd omdat iemand met een 

minimuminkomen en twee honden voor beide honden kwijtschelding ontvangt? 

 Verhoging precario is fors, graag een reactie. De handhaving buiten de binnenstad is er 

nauwelijks. 

Mw. Jongman (ChristenUnie): 

 De lastendruk blijft hoog; gelukkig daalt de afvalstoffenheffing. 

 Evenementen: er staat dat de bezuinigingen niet tot lagere kosten hebben geleid. Wat hebben 

ze wel opgeleverd? 

 Precario: zijn er efficiencymaatregelen mogelijk? Dan kost het minder en is er geen 

meeropbrengst nodig. Graag een reactie. 

Mw. Koebrugge (VVD): 

 Sluit zich aan bij de vraag van dhr. Van den Anker over precariobelasting. 

 Afvalstoffenheffing: eens met het voorstel om overschotten structureel terug te geven. 

 Ozb: de VVD is niet voor de extra stijging. Het is raar dat anderen moeten betalen voor 

bezwaarprocedures en oninbare vorderingen. Waarom is Groningen wat betreft woonlasten zo 

duur? 

Dhr. Luhoff (D66): 

 Cultuurverandering: de ontwikkeling van de concernstaf gaat verder. Beseft het college dat dit 

op een iets andere manier gestalte moet krijgen? 

 Afvalstoffenheffing: spreker wijst op de te hoog geworden reserve. De reserve moet blijvend 

op een lager niveau komen. 

 Ozb: de nu voorgestelde verhoging is een novum, namelijk het tarief aanpassen op basis van 

de resultaten van het jaar ervoor. De afspraak is dat het tarief alleen nominaal wordt verhoogd 

tenzij door bezuinigingen een extra verhoging noodzakelijk is. 

 Precario: de heffing kan goed door de ondernemer worden opgebracht. Er moet een prikkel 

blijven de heffingen zo laag mogelijk te houden. Spreker vraagt om meer inzicht in de kosten. 

Mw. De Wrede (PvdD): 

 Hondenbelasting: deze belasting kan eigenlijk best worden afgeschaft. Het is geen 

doelbelasting maar spreker is het eens met dhr. Sijbolts om bijvoorbeeld van de extra 

opbrengst extra afvalbakken te plaatsen. Hoe staat het met de kwijtschelding als iemand op het 

sociaal minimum twee honden bezit? 

 Eens met de opmerking van mw. Koebrugge dat de gemeente wel erg duur is in vergelijking 

met vergelijkbare gemeenten. 

Wethouder Schroor: 

 De afvalstoffenheffing wordt in een aantal jaarschijven terugbetaald. In 2018 wordt een tekort 

verwacht; de wethouder legt uit dat het doel is elk jaar op nul te eindigen. Zo nodig worden de 

tarieven aangepast. 

 De logiesbelasting: de wethouder komt er vanavond op terug. 

 Precario: de wethouder zoekt voor vanavond uit hoe hoog het gemiddelde tarief is. 

 Precario, de opmerkingen over terugschroeven handhaving en efficiency: de wethouder zegt 

toe bereid te zijn hier volgend jaar over te spreken. De kosten zijn extern vastgesteld; daarover 

valt niet te discussiëren. Wel over efficiencyverbetering en de relatie met de kwaliteit. 

 Precariobelasting: de wethouder verstrekt vanavond nieuwe informatie. 

 Kwijtschelding hondenbelasting: bij meerdere honden geldt dit alleen voor de eerste hond, dat 

blijft zo. De wethouder komt vanavond terug op de opmerking van mw. Van Gijlswijk dat de 

tekst in de begroting onduidelijk is. Zo nodig komt er een erratum. 

 Ozb: de daling in de ozb-opbrengst is niet verkeerd ingeschat. Die daling heeft te maken met 

de crisis omdat sommige eigenaren delen van de ozb niet hebben kunnen betalen. De afspraak 

met de raad is een bepaald bedrag aan ozb binnen te halen. Als dit te laag is, moet 

compensatie plaatsvinden. Voor 2013 gaat het om ‘twee kwartjes’ en als dit niet zou gebeuren, 

moet ergens worden bezuinigd. 
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 Ozb: de wethouder reageert kort op de opmerking van dhr. Luhoff dat opgepast moet worden 

omdat meer eigenaren of bedrijven de verhoging niet kunnen betalen. Punt van discussie zou 

kunnen zijn als de gemeente een meeropbrengst heeft, want wat gebeurt daarmee? Het is 

nieuw dat er sprake is van minder opbrengsten, vandaar dit voorstel. 

 Concernstaf en cultuurverandering: de ontwikkeling van de concernstaf is juist bedoeld om de 

cultuurverandering beter te laten verlopen. De discussie kan in de commissie 

Cultuurverandering plaatsvinden, beide zaken mogen elkaar nooit bijten. 

 Evenementen: de wethouder komt terug op de vraag van mw. Jongman. 

 CBK: de wethouder geeft aan de wethouder Cultuur door dat deze bij de efficiencyslag bij het 

CBK rekening moet houden met de gemaakte opmerking om zo meer kostendekkendheid te 

realiseren. 

 De hoge plek van Groningen op de lijst lokale lasten: de wethouder wil een lagere plek voor 

Groningen. De tarieven gaan dit jaar niet heel sterk omhoog. Het streven in het 

coalitieakkoord is de lokale lasten zo weinig mogelijk te laten stijgen. 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 16.15 uur. 


